
Bestyrelsesmøde d.09-06-21 Lejerbo afd.725-0 
 
Til stede: Jørgen, Anna Lise, Lars Bo og Tina, Afbud: Lars og Anton 
 
 

1. Formanden bød velkommen til bestyrelsen. 
 

2. Referat fra sidste møde blev godkendt. 
 

3. Information fra varmemesteren: Der er plantet vilde blomster og 2 æbletræer 
i det lille stykke jord bagved storskraldsskuret. Og vi sætter et insekthotel op til 
de forhåbentlig nye ”beboer”. Gulvene er renset i kældergangene og der bliver 
lagt klinker foran elevatoren i kælderen. Molokkerne er vasket rene og det 
store låg på molokken til pap og papir vil fremover være låst. Der kommer 
robotplæneklipper ved nr.17 og der er kommet nyt grus ved vores træer ud 
imod vejen. Der har indenfor den sidste tid, været 2 fraflytninger i afdelingen. 
Nogen beboer har ønsket Fiber, så de har været her og ligge det ind. Skaden 
på cykelskuret vil blive ordnet i nærmeste fremtid. 
 

4. Information fra formanden: En ny vagt ordning er på vej, nærmere 
information kommer. Der bliver sat plader op på indersiden af vores elevator- 
skakter, for at undgå at vi hele tiden skal reparere væggene. 
 

  

5. Nyt fra repræsentantskabsmøde: Lejerbo har mistet et byggeprojekt ved 
Gødstrup, da det gik til en anden boligforening. Og byggeriet på det gamle 
sygehusgrund er endnu engang forsinket. Alle afdelingernes regnskab blev 
godkendt og alle valg er blevet udsat. Næste møde er d. 26-08-21. 
 

6. Bordet rundt:  Afdelingsmødet er aflyst pga. corona og vil først blive afholdt til 
næste år.  
 
 

                   Næste bestyrelsesmøde er onsdag d. 27-10-21 kl. 16.30 
 
 
Referent Tina 


